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Dag allen,

Bij deze een beknopte terugkoppeling van de Onderzoekscommissie op 29-07-2021. Het formele verslag wordt door Deloitte

verzorgd.

1) De acties uit de vorige Onderzoekscommissj en besproken. Uitkomsten; Informatieberaad wordt vervangen door de

term Interne Contactpersonengroep VWS. ringt aan om goed na te denken over het feit dat dit enkel interne

stakeholders betreft. Er moet ook gewerkt gaan worden met een lijstje externe stakeholders. Die lijst is aanwezig
beaam betreft personen die wij bijv ook actief informeren wanneer een nieuwe Kamerbrief verschijnt. Actie:

eeft toegezegd deze lijst te delen met Deloitte. Vanuit VWS zijn de benodigde contactpersonen voor de

verschillende werkstromen en aanvullende informatie mbt Kamervragen en verwijzingen naar het onderzoek door de

MMZS aangeleverd bij Deloitte

doorRERYAanvuliend vraagt Deloitte om hen de ‘long list’ aan person

data op te vragen door te nemen. Dit Is op 30-07 reeds afgehandeld A Op 30-07 is tevens door,

dco en EEEENC19 feedback gegeven op de FAQ voor het meldpunt. Er zijn daarmee voor VWS op dit moment geen

openstaande actiepunten meer om richting Deloitte uit te voeren.

2) Bij bespreking van verslag voorgaande Adviescommissie merktERIEbp dat de aanwezigen niet geregistreerd staan; hij
acht dit wel wenselik JERE hier vanuit Deloitte terughoudend over. Komt erop terug; waarschijnlijk wordt het

voorstel om de aanwezigen op een voorblad te noteren. Verder geen inhoudelijke aanvullingen op het verslag.
3) De belangrijkste risico analyse door Deloitte in kaart gebracht betreft ditmaal Zylab. Conclusie: Het kost Deloitte extra

tijd en moeite, maar schaadt niet de kwaliteit zo is de verwachting. Daarnaast doen zij een beroep op ons team om enige

richting te krijgen in de prioritering van sleutelfiguren voor externe bronnen. Benadrukt is het belang van de

onafhankelijkheid die de onderzoekers dienen te waarborgen. Advies vragen en advies geven over en weer kan, maar dit

is een belangrijk opletpunt.
4) In de afronding van de vergadering zijn nog een aantal beslissingen genomen;

a. Op dit moment wordt niet actief een kick-off gepland. Mocht dit later toch nog nodig blijken, dan wordt hier

alsnog werk van gemaakt. We zijn inmiddels ingehaald door de tijd, Deloitte heeft al meerdere contacten gelegd
zowel binnen als buiten VWS.

b. Mediq kan vooralsnog gewoon door Deloitte worden onderzocht. Er zijn geen belemmeringen voor fact finding.
Wel moet Deloitte uitzoeken hoe en wanneer dit wel speelt en hoe zij dit zien mbt de 300 overige transacties.

Daarvoor zullen zij de bestaande lijst met leveranciers LCH moe emen.

c. VWS heeft geinformeerd over het aantreden van het steunpunt. van Deloitte doet het aanbod om indien

Hans is gestart een kennismakingsgesprek met hem in te plannen vanuit de onderzoekers.

d. Over de communicatie tussen VWS en Deloitte is afgesproken dat recipient only mails bij ‘gewoon mailverkeer’

niet langer worden gebruikt.

Belangrijk punt voor de volgende vergadering;

-Deloitte moet nader laten zien op welke wijze zij wel/niet onderzoek kan doen naar partijen zo
i

-Daarnaast is een belangrijkpunt de eindregie die VWS wil dat Deloitte houdt op het onderzoek. n BES:ccken uit wat

hun mogelijkheden zijn.

Hartelijke groet,
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